
Protokół Nr 216
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 12 kwietnia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 211 oraz Nr 212.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na realizację przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica w Stąporkowie projektu
nr 2021-1-PMU-4154 pn: .Podobni, a jednak inni - skarby kultury
i przyrody Polski i Rumunii" w ramach Programu Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozwój "Ponadnarodowa mobilność uczniów",

b) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do realizacji
projektu "Dostępny samorząd - granty", realizowanego przez
Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014
2020.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele

budowlane dla działki o numerze geodezyjnym 1100, położonej

w Maleńcu, stanowiącej własność Skarbu Państwa w użytkowaniu

wieczystym Powiatu Koneckiego,
b) wyrażenia zgody na przyjęcie do zasobu Powiatu Koneckiego

w formie darowizny nieruchomości oznaczonej jako działka nr
1291110 położonej w mieście Końskie, obręb 0002, stanowiącej

własność Skarbu Państwa,
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c) wyrażenia zgody na przyjęcie do zasobu Powiatu Koneckiego
w formie darowizny części nieruchomości oznaczonej jako działka nr
1023, położonej w obrębie Lipa, stanowiącej własność Gminy Ruda
Maleniecka,

d) wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie
zamówienia publicznego, którego przedmiotem jest: "Modernizacja
szczegółowej osnowy geodezyjnej wysokościowej na części powiatu
koneckiego (obszar I) zakończona wyrównaniem w układzie

wysokościowym PL-EFRF2007-NH",
e) określenie zadania do realizacji na rok 2022 w ramach "Rocznego

programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok
2022".

5. Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu
Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na rok 2021".

6. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
7. Przedstawienie analizy zużycia energii przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych Nr l w Końskich.

8. Sprawy różne:

• zajęcie stanowiska w sprawie złożonych ofert w postępowaniu

o udzielenie zamówienia publicznego na remont drogi powiatowej
Nr 0449T Odrowąż - Gosań,

• opinia prawna w zakresie nadzoru i kontroli PCPR nad powiatowymi
jednostkami pomocy społecznej.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 211 oraz Nr 212 posiedzeń Zarządu

Powiatu.
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Ad. 3

a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia

zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych im.

Stanisława Staszica w Stąporkowie projektu nr 2021-1-PMU-4154 pn:

.Podobni, a jednak inni - skarby kultury i przyrody Polski i Rumunii"

w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój

"Ponadnarodowa mobilność uczniów". Oznajmił, że w ramach projektu

20 uczniów wyjedzie do Rumunii w celu podnoszenia wiedzy na temat tego

kraju, nawiązania znajomości, podnoszenia kompetencji

interpersonalnych. Szacunkowa wartość projektu wynosi 94 562 zł. Projekt

nie wymaga wkładu własnego.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia

zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do realizacji projektu

"Dostępny samorząd - granty", realizowanego przez PaństwowyFundusz

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach Programu Operacyjnego
Wiedza Edukacja Rozwój 2014 - 2020. Poinformował, że głównym celem

projektu jest likwidacja barier w przestrzeni komunikacyjno 

informacyjnej budynków Starostwa oraz Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie w Końskich. W budynkach tych zostaną zastosowane

rozwiązania, które wpłyną na likwidację barier dla osób

niepełnosprawnych, ze szczególnym uwzględnieniemosób z dysfunkcjami

narządu wzroku i słuchu. Szacunkowa wartość projektu na dzień składania

wniosku wynosi 99 853 zł. Projekt wymaga wkładu własnego w kwocie

14 575 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę na kwestie

związane z podatkiem VAT. Stwierdziła, że Starostwo nie jest płatnikiemVAT,

natomiast PCPR tak.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o podział środków na
jednostki.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera odpowiedział, ze na Starostwo przypada kwota 70 904 zł, na PCPR
kwota 28 949 zł.

Innych uwag nie było .

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4
a) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia zgody
na dysponowanie nieruchomościąna cele budowlane dla działki o numerze
geodezyjnym 1100, położonej w Maleńcu, stanowiącej własność Skarbu
Państwa w użytkowaniu wieczystym Powiatu Koneckiego. Oznajmił, że

przedmiotowa zgoda jest potrzebna w celu uzyskania pozwoleń

umożliwiającychwykonanie remontu dachów hal produkcyjnych muzeum.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 36/2022 w przedmiotowej sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pani Lucyna
Kołodziejczyk przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia

zgody na przyjęcie do zasobu Powiatu Koneckiego w formie darowizny
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 1291/10 położonej w mieście

Końskie, obręb 0002, stanowiącej własność Skarbu Państwa. Oznajmiła, że

chodzi o odcinek wydzielony na chodnik przy dworcu PKP. Zaznaczyła, że

powiat będzie ponosił koszty notarialne.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zwrócił uwagę na koszty
nadzoru t.j. sprzątanie, odśnieżanie, zabezpieczenie przed śliskością w zimie oraz
ubezpieczenie.
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Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/2022 w przedmiotowej sprawie.

c) Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pani Lucyna
Kołodziejczyk oraz Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich 
Pan Stanisław Mościński omówili sprawę wyrażenia zgody na przyjęcie do
zasobu Powiatu Koneckiego w formie darowizny części nieruchomości

oznaczonej jako działka nr 1023, położonej w obrębie Lipa, stanowiącej

własność Gminy Ruda Maleniecka. Pani Lucyna Kołodziejczyk

poinformowała, że w granicach działki znajduje się droga, którą gmina
zamierza przekazać w ramach darowizny. Zaznaczyła, że powiat, jako
obdarowany ponosi koszty z tym związane. Odczytała projekt uchwały.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o powód przekazania
darowizny.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że uchwała ta
porządkuje sprawy własności gruntów pod drogami.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 38/2022 w przedmiotowej sprawie.

d) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia
publicznego, którego przedmiotem jest: "Modernizacja szczegółowej

osnowy geodezyjnej wysokościowej na części powiatu koneckiego (obszar
I) zakończona wyrównaniem w układzie wysokościowym PL-EFRF2007
NH". Poinformowała, że wpłynęło 11 ofert. Komisja przetargowa dokonała

oceny ofert według założonychkryteriów. Najkorzystniejszą ofertą okazała

się oferta firmy GEORES Sp. z o. o. z siedzibą w Rzeszowie za 148 957 zł

brutto. Kwota, jaka zamawiający zamierzał przeznaczyć na wykonanie
zadania to 212901 zł. ZarekomendowałaZarządowi wybór oferty firmy
GEORES.
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Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd dokonał wyboru oferty
zarekomendowanej przez Komisję przetargową oraz podjął uchwałę Nr 39/2022
w przedmiotowej sprawie.

e) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie określenie

zadania do realizacji na rok 2022 w ramach "Rocznego programu
współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2022". Zaproponował wybór zadania
priorytetowego w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej:
organizowania przedsięwzięć rekreacyjno - wychowawczych dla dzieci
i młodzieży, w tym przede wszystkim organizację letniego wypoczynku.
Zaproponował, aby na realizację w/w zadania przeznaczyć kwotę

20000 zł.

Uwag do projektu uchwały nie było .

Zarząd przychylił się do propozycji Naczelnika Wydz. PS oraz
jednogłośnie podjął uchwałę Nr 40/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy

Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na rok 2021". Oznajmił, że w ramach programu
przeprowadzono dwa otwarte konkursy ofert:

1. Organizacja letniego wypoczynku dla dzieci i młodzieży - w ramach
dotacji przyznano kwotę 15 000 zł,

2. Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej - w ramach dotacji
przyznano kwotę 126 060 zł.

Dodał, że udzielano także wsparcia poprzez zakup nagród na imprezy
organizowane przez stowarzyszenia z dziedziny turystyki oraz kultury fizycznej
i sportu.

Uwag do sprawozdania nie było.
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Zarząd przyjął przedmiotowe sprawozdanie I przekazał Je organowi

stanowiącemu.

Ad. 6

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 

Pan Marcin Wiademy przedstawił ocenę realizacji zadań powiatu w zakresie

ochrony zdrowia. Szczególną uwagę poświęcił działalności leczniczej Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich. Omówił pracę oraz czas oczekiwania na

konsultacje w oddziałach medycznych oraz poradniach funkcjonującychw ZOZ.

Zwróciłuwagę na liczbę wykonywanych zabiegów oraz dochodowośćoddziałów

szpitalnych i poradni. Omówił strukturę zatrudnienia, zadania inwestycyjne

realizowane w szpitalu oraz działalnośćzwiązanąz ochroną zdrowia prowadzoną

przez PoradnięPsychologiczno - Pedagogiczną, Powiatowy Zespółds. Orzekania

o Niepełnosprawności i Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich.

Uwag do sprawozdania nie było.

Zarząd przyjął przedmiotowe sprawozdanie I przekazał Je organowi

stanowiącemu.

Ad. 7

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił analizę zużycia

energii wykorzystywanej przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 1

w Końskich. Stwierdził, że dokument został przygotowany we współpracy

z Naczelnikiem Wydz. IM - Panią Barbarą Panek oraz Inspektorem w Wydz. IM
- Panią Barbarą Mariańczyk, na podstawie faktur za energię. Poinformował, że

przygotowana analiza obejmuje okres od 2018 roku t.j. po przeprowadzonej

termomodernizacji do 2021 roku. Oznajmił, że projekt termomodernizacji

zakładał, że energia elektryczna będziejedyną energiąna jakiej będzie się opierał

system oświetlenia, ogrzewania i wentylacji ZSP nr 1. Przed 2018 rokiem były to

trzy systemy t.j. energia elektryczna, gaz, ogrzewanie z elektrociepłowni. Audyt

energetyczny wykonany na potrzeby termomodernizacji zakładał oszczędności

energii na poziomie 95%. Szczegółowa analiza poszczególnych lat wykazała

oszczędności na poziomie: 2018 rok - 77,6%, 2019 rok - 78 ,33%, 2020 rok

78,67%, 2021 rok - 73,41 %. Stwierdzono bardzo dobrą pracę urządzeń

produkujących energię elektryczną pomimo corocznego spadku tej produkcji.
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Stwierdzono także, że nadprodukowana energia, wprowadzana do sieci POE
oparta jest na wskaźniku 0,7, to znaczy, że szkoła traci ok. 30% najej wartości.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała Zarząd, że

koszty serwisowania urządzeń objętych projektem termomodernizacji to ok.
50 000 zł. Zapytała o możliwość takiego dostosowania instalacji, aby nie tracić

30% na nadprodukowanej energii.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oznajmił, że taki wniosek
został przekazany szkole i w momencie pozyskania wiedzy w tym temacie Zarząd

Powiatu zostanie poinformowany.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że kubatura
budynków szkoły nie jest w pełni wykorzystana.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa wykazał zainteresowanie zleconą

analizą kosztów zmiany dostawy ciepła dla Starostwa z ogrzewania gazem na
ciepło z Zakładu Energetyki Cieplnej.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.

Ad. 8
W sprawach różnych:

./ Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił informację dotyczącą złożonych ofert
w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na remont drogi
powiatowej Nr 0449T Odrowąż - Gosań. Stwierdził, że zadanie to ma być

realizowane na podstawie umowy zawartej z Lasami Państwowymi 
Nadleśnictwo Stąporków. Zgodnie z umową kwota zabezpieczona na to
zadanie wynosiła 594935 zł, w tym po stronie Nadleśnictwa 300000 zł,

po stronie Powiatu Koneckiego 294935 zł. Najtańsza oferta wyniosła

639232,85 zł. Przewyższa to kwotę, jaką zamawiający przeznaczył na
realizację zadania o 44297,84 zł. Zawnioskował o dołożenie brakującej

kwoty.
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Zarząd pozytywnie odniósł się do wniosku Dyrektora ZDP.

./ Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban przedstawiła opinię prawną

dotyczącą nadzoru i kontroli PCPRnad powiatowymi jednostkami pomocy
społecznej. Odczytała komentarz z 2013 roku. Stwierdziła, że Starosta
może kontrolować działalność jednostek organizacyjnych powiatu
w zakresie uprawnień nadzorczych jakie posiada. Może te uprawnienia
scedować na Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w ramach
realizowanych przez PCPR zadań z zakresu pomocy społecznej.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1510 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

t2. . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . ... . ..
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\
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